
 
 

 

18. januar 2024 Siverth K. Heilmann 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Hvad er status på arbejdet med at flytte jern og metalskolen til Sisimiut? 

2. Hvis redegørelsen om at flytte skolen er blevet lavet færdigt, hvornår vil den blive delt 

ud til Inatsisartut? 

3. Er det stadigvæk Naalakkersuisuts intention at flytte skolen til Sisimiut? 

 

(Inatsisartut medlem Siverth K. Heilmann, Atassut) 

 

Begrundelse: 

I februar 2022 besluttede Naalakkersuisut om at fortsætte arbejdet med at flytte Jern og Metalskolen 

til Sisimiut, og besluttede at lave en redegørelse over krav og nødvendige tiltag. 

Da der er gået to år siden, det blev besluttet, og vi har endnu ikke hørt om hvor langt man er nået, 

vil jeg derfor gerne vide hvad status er. Dengang blev der lovet, at relevante parter samt Inatsisartut 

ville blive inddraget i forløbet og ift. arbejdet. 

 


